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Opening en mededelingen 

Voorafgaand aan de vergadering geeft Ad Timmermans een toelichting op aanstaande renovatie van 

sportpark de Krim. Samen met de gemeente en projectleider Frans Beurskens is voortvarend 

gewerkt aan de plannen. Het gaat om 3 hoofdonderdelen: Renovatie van met name de kleedkamers, 

de veldverlichting en het parkeerterrein. Het laatste levert kostentechnisch problemen op vanwege 

de teerhoudende ondergrond en het verwijderen daarvan. Het is de bedoeling dat direct na het 

seizoen wordt begonnen en dat alles op zo kort mogelijke termijn wordt gerealiseerd, waarbij ook 

zelfwerkzaamheid een belangrijke rol speelt. Men is positief over het feit dat men zelf mee kon 

sturen en in goed overleg met de gemeente. 

 

Verslag van 08-02-2012 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

Stand van zaken projecten 

Kortheidshalve wordt hierbij verwezen naar de ontvangen voortgangsrapportage iDOP Riel van 

de gemeente (richting provincie) met een beschrijving per deelproject van de verrichtte 

werkzaamheden/activiteiten over de periode oktober 2011-maart 2012. Deze wordt op punten nog 

aangescherpt. Zodra gereed ontvangt u deze. 

 

Op onderdelen zijn hierop nog aanvullingen gegeven.   

De herinrichting van het Dorpsplein is mede afhankelijk van de keuze die uiteindelijk gemaakt zal 

worden de uitbreiding van de Leybron. Frans loots geeft een toelichting over de voortgang. De 

architect heeft waardevolle oplossingen gepresenteerd om de Leybron op een aantrekkelijke manier 

te vergroten en gelijk de gewenste uitstraling naar het plein te realiseren. Een en ander is 

afhankelijk van de stedenbouwkundige uitgangspunten en randvoorwaarden, bijvoorbeeld de 

rooilijn. Inge wijst op de intentie van de gemeente wonen aan het plein te stimuleren, zoals 

aangegeven in de prioriteitennota woonbebouwing. Hierbij is wethouder Verhoeven betrokken 

vanuit Ruimtelijke Ordening. Intern worden door Sylvia Torremans binnen de gemeente reacties 

verzameld over dit onderwerp. Wanneer deze info er is zal Inge met Sylvia een datum vastleggen 

voor de werkgroep. 

De uitbreiding van de Leybron hangt ook af van het kostenplaatje. Dit wordt onderzocht. Wellicht is 

een subsidie van het Oranjefonds mogelijk om hierin bij te dragen. Wellicht ook van de Heidemij in 

het kader van verbetering van de leefbaarheid. Wanneer er contact is met de Heidemij zal dat 

worden ingebracht. 

Met het oog op de realisatietermijn ligt er een Collegebesluit bij de provincie een jaar uitstel te 

vragen voor de projecten van het iDOP. 

De gemeente gaat voor wat betreft de Brede School alleen verder zonder Leystromen. Leystromen 

doet geen maatschappelijke investeringen meer. Hopelijk leidt e.e.a. niet tot vertraging. 



De communityverwendag gaat door, voorlopig vastgesteld op 20 september 2012. Medewerking 

van Anita Lemmens (Mainframe), KBO, Zonnebloem en (zijdelings) Stichting Erbij. Toon wijst op 

de subsidiemogelijkheid van het Oranjefonds in het kader van “de buurt”. 

Sportpark de Krim is al aan de orde geweest. Hanneke Reyrink heeft m.b.t. Jongeren contact 

gelegd met JOKO. Anita Lemmens zal worden uitgenodigd in de klankbordgroep een toelichting te 

geven. 

De aanpassing van de entree's zit in de overlegfase. Er is een kunstenaar benaderd om mee te 

denken over markante elementen bij de 4 entree's inclusief een infobord aan het Bels Lijntje over 

het voormalige station. Een volgende afspraak volgt na inventarisatiewerk van de gemeente. 

Er zullen in Riel 2 digitale informatieborden worden geplaatst bij ingangen van het dorp. In breder 

verband (klankbordgroep en werkgroep) zal worden overlegd over de entree's. 

De Oranjebuurt vordert gestaag. Aan de route Tilburgseweg /Dorpstraat zullen 2 zebrapaden 

worden aangelegd in combinatie met een wegversmalling ter plaatse en er zullen trottoirs worden 

doorgetrokken. 

Het wandelwegennet zal, in het kader van het iDOP, worden verbeterd door doortrekking van het 

schelpenpad lang de Leij. De aanwonenden zullen door de bewonersklankbordgroep hierover 

worden geïnformeerd (is gebeurd per 3 april j.l.). De uitvoering vindt plaats voor de opening van 

het Ommetje Riel. 

Afgesproken wordt het ommetje officieel te openen op zondag 29 april om 11.00 uur. Start in de 

Leybron, opening bij knooppunt 33 (bruggetje Goirleseweg), wandeling met traktatie ter hoogte van 

speelveld bij het schelpenpad. Inmiddels is het programma volledig uitgewerkt en geregeld.  De 

gemeente nodigt betrokkenen formeel uit. De klankbordgroep zorgt voor een nieuwsbrief aan de 

inwoners huis-aan-huis ongeveer een week voor de opening (aktie secr.). 

 

Rondvraag 

Jan van Groenendaal maakt melding van een inloopavond iDOP georganiseerd door Lijst Riel-

Goirle op 17 april a.s. De bewonersklankbordgroep wil dit niet in samenwerking doen, maar wel 

door medewerking, naar persoonlijk inzicht, om iets toe te lichten. De iDOP-posters zullen pas 

worden gebruikt bij de opening van de ommetjes. 

Door Joke Aerts (lijst Riel-Goirle) is gevraagd om inzage in de verslagen van de 

bewonersklankbordgroep in de raadsleesmap in de fractiekamer. Voor de vergadering is dat 

akkoord. 

 

Volgende bijeenkomst: Woensdag 6 juni Leybron, aanvang 20.00 uur 

 

 


